
ZÁPISNICA 

Zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole s materskou školou 

Liešťany 
Dátum a miesto konania: 11. decembra 2023; Liešťany  

Prítomní:   Barbora Bartová – predsedkyňa  

   Miroslav Baláž  

Eva Cebáková  

Natália Hambálková  

Jana Javorčeková 

Bc. Katarína Kohútová  

Jozefína Mazániková  

Neprítomní:  Jozef Čičmanec 

Jana Mokošová 

Pozvaný hosť: Mgr. Katarína Hološková – riaditeľka ZŠ s MŠ Liešťany 

 

1. Otvorenie:  

Predsedkyňa RŠ pani Barbora Bartová všetkých členov a hosťa privítala, 

oboznámila s programom, a tým otvorila zasadnutie RŠ. Plán zasadnutia 

bol schválený.   

 

2. Kontrola uznášania sa rady školy, určenie zapisovateľa 

a overovateľov:  

Prítomná bola nadpolovičná väčšina členov. Za overovateľov zápisnice 

zo zasadnutia boli navrhnutí Katarína Kohútová a Eva Cebáková 

a za zapisovateľku zápisnice Natália Hambalková - jednohlasne schválené. 

 

3. Príprava zasadnutí rady školy na rok 2024:  

Prítomní členovia RŠ schválili plán zasadnutí na február 2024 a jún 2024, 

dohodli sa aj na mimoriadnom zasadnutí kvôli voľbe riaditeľa školy 

(p. riaditeľke Mgr. Kataríne Hološkovej končí volebné obdobie). 

  



4. Oboznámenie s prípravou rozpočtu na ďalší kalendárny rok: 

K otázke financovania školy sa vyjadrila p. riaditeľka K. Hološková. 

Vysvetlila, že základná škola je financovaná z prenesených kompetencií, 

normatív na daný školský rok určuje ministerstvo školstva podľa počtu 

žiakov nahlásených k 15.9. Podrobne oboznámila RŠ s prípravou rozpočtu. 

Vysvetlila dôvody navýšenia jednotlivých položiek (zmena platových 

tabuliek - zvýšenie platov zamestnancov), aj jedinú položku, ktorá bola v 

porovnaní s minulým rokom ponížená, a to ŠKD, na základe aktuálnych 

finančných potrieb ŠKD. Na otázku pani B. Bartovej ohľadom platov 

odpovedala, že financie boli navýšené na základe predpokladaných potrieb, 

s ohľadom na zvýšenie platov zamestnancov.  

 

5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti školy, poznámky k zasadnutiu 

z 30.10.23:  

- Členovia rady školy mali možnosť si prečítať správu o výchovno-

vzdelávacie činnosti. Podľa J. Mazánikovej sú tam nejasnosti. Pani 

riaditeľka Mgr. Katarína Hološková všetko vysvetlila a odpovedala 

na otázky:  

- V prvom rade pani J. Mazániková vysvetlila, prečo sa opäť vracia 

k výchovnej správe. Na minulom zasadnutí nemala potrebné materiály. 

Podľa pani Mazánikovej bolo niečo skopírované z minulej správy a bolo to 

zavádzajúce - na čo pani riaditeľka odpovedala, že všetky správy vytvorila 

ona, takže na seba nadväzujú, ako aj aktivity a projekty školy, v ktorých 

škola pokračuje. 

- Z čoho boli zakúpené notebooky, slúchadlá, harddisky- boli financované 

z finančných zdrojov ZŠ.  

- Pri tabuľkách z absolvovanými vzdelávaniami učiteliek je napísané, že ich 

absolvovali v roku 22-23 sú to podľa p. Mazánikovej staré údaje. Čo pani 

riaditeľka vysvetlila. Vzdelávanie v správe nie je len absolvované v danom 

školskom roku, ale ako je pomenovaná aj kapitola - údaje o ďalšom 

vzdelávaní pedagogických zamestnancoch, je tam uvedené absolvované 

vzdelávanie za celú ich kariéru, pretože je to vzdelávanie, ktoré má vplyv 

na ich prácu aj v školskom roku 2022/23 (vzdelávania sú zapísané 

chronologicky, nové vzdelávania sú na konci). 

- Ďalšia otázka bola na závesné tabule, ktoré škola kúpila, boli to tabule 

na prírodovedu, vlastivedu a ďalšie predmety ako pomôcka na učenie.  

- P. Mazániková sa pýtala, či v priebehu roku neboli podané žiadne podnety 

a sťažnosti. Pani riaditeľka povedala, že jej nebola doručená žiadna 

sťažnosť, ani ústna ani písomná. Načo Pani Mazániková povedala, že 

sťažnosti od rodičov mali, ale len ústne a mali byť uznané, k čomu ostatní 



členovia povedali, že sťažnosti musia byť evidované a žiadne evidované nie 

sú.  

- Ďalšie otázky na súťaže a projekty ako: Osmijanko, Veselé zúbky, 

pytagoriáda, mlieko pre školy- pri ktorých pani Mazániková namietala, 

že boli v roku 2016. P. riaditeľka vysvetlila, že aj vo vybraných projektoch, 

ktoré boli jednorazové a niektoré začali v roku 2016, škola pokračuje 

a nadväzuje na ne aj v nasledujúcich školských rokoch. 

P. Mazániková  nakoniec zhodnotila, že sú v správe nepravdivé údaje, a že 

by mala byť zrozumiteľnejšie napísaná, že tomu nerozumie.  

- Ďalej p. Mazániková namietala, že nikde nie je uvedené, že v základnej 

škole sú spojené ročníky. P. riaditeľka vysvetlila, že spojené ročníky 

v základnej škole nie sú, iba pri výuke výchov je spojený 1.-2. a 3-4. ročník. 

Každá trieda má svoju triednu p. učiteľku a triedu, v ktorej prebieha výuka.  

- Na záver pani predsedníčka Barbora Bartová k tomuto bodu povedala, 

že rada školy nemá právo zasahovať do výchovného-vzdelávacieho procesu 

so správou už boli oboznámení a pre p. Mazánikovú je nesprávne 

formulovaná.  

 

6. Zhodnotenie spolupráce rodičov a školy:  

Ohľadom otázok na sťažnosti zo strany rodičov a žiakov základnej školy 

bolo povedané že minulý školský rok boli sťažnosti, ale teda k pani 

riaditeľke sa nedostali, a tento rok žiadne sťažnosti podané neboli. 

Spolupráca s rodičmi v základnej škole prebieha a mala by prichádzať aj zo 

strany pedagógov, aj rodičia sa podieľajú na činnostiach v základnej škole.  

 

7. Diskusia, rôzne: 

- Na otázky ohľadom ŠKD sa vyjadrila Natália Hambalková, ktorá je  

členkov rady školy a zároveň vychovávateľkou v základnej škole. 

Oboznámila prítomných s počtom detí, koľko sa platí na dieťa, koľko času 

trávi v ŠKD. Padli aj otázky o zvyšovaní poplatku za ŠKD nakoľko 

v ostatných školách sa platí viac. Prejednávala sa aj téma Hejného 

matematiky, či deti nebudú mať problém na druhom stupni, keď tam touto 

metódou nepracujú. Ohľadom týchto obáv odpovedala Natália 

Hambalková, že Hejného metóda výuky matematiky slúži na rozvíjanie 

logického myslenia, čiže na druhom stupni by žiadne dieťa nemalo mať 

problém s bežnou  výukou matematiky.  

- Od pani Mazánikovej padli aj otázky typu, či sa musí do MŠ priať dieťa 

z inklúziou a či musíme prijímať deti z iných miest.  

- Bola vyrieknutá aj informácia ohľadom neprítomnosti pedagogického 

dozoru v rannom ŠKD. K nedorozumeniu ohľadom neprítomnosti pani 



Hambalkovej (keďže bola odcestovaná) bolo vysvetlené, že je možné, 

že pani učiteľka meškala (keďže p. vychovávateľka nebola prítomná, 

nemôže vyvrátiť ani potvrdiť), bol tam však pán školník, čím bol dozor 

zabezpečený.  

 

8. Záver: 

Predsedkyňa rady školy p. Barbora Bartová poďakovala všetkým 

prítomným za účasť a spoluprácu a tým ukončila zasadnutie. 

 

9. Uznesenie rady školy: 

Rada školy berie na vedomie návrh rozpočtu. 

 

 

V Liešťanoch 11. decembra 2023  

 

 

 

 

Zápisnicu overil: Bc. Katarína Kohútová   ........................................  

  overovateľka           podpis  

 

      Eva Cebáková    ........................................                                

overovateľka           podpis  

 

Zápisnicu vyhotovila: Natália Hambalková            ......................................... 

zapisovateľka          podpis 

 

 

 Predsedkyňa RŠ: Barbora Bartová    ........................................  

      podpis 


